主日学家庭反馈单

大卫王 第2课 巨人杀手

写给父母:

这张反馈单让您知悉您的孩子今天在主日学所学的内容。包含"牢记神的话语",一个建议的活动来巩固课程内容, 还有一个简短的祷告。参与以上内容,并和孩子交流,对您和孩子都会非常有益。



所学内容:

在今天的课程中,孩子们学习到:当面对生命中的"巨人"时,依靠自己的力量是不够的,我们应当信靠并倚靠神,因为祂永不失败。我们今天读到,大卫如何在面对危险时因着神的能力而勇敢,并用一颗小小的石子,击败了庞大的巨人歌利亚。(使用经文:撒母耳记上 17:1–50)



牢记神的话语:

你们当刚强壮胆,不要害怕,也不要畏惧他们,因为耶和华你的神和你同去。他必不撇下你,也不丢弃你。-申命记 31:6

建议每天晚上和孩子一起读一遍这节经文。可以分段讨论其含义,例如:什么叫"警醒守望"?如何在信仰中站立得稳?什么是勇敢?在生活中如何坚强面对挑战?



建议的亲子活动:

虽然我们不一定会像大卫那样面对真正的巨人,但我们每个人生命中都有让我们害怕、挣扎的"巨人"。对于孩子来说,一些小问题可能就会像巨人一般庞大。请鼓励孩子分享他们正在经历的困难或烦恼,然后一起祷告,求神帮助他们战胜这些问题,就像神帮助大卫打败歌利亚一样。



每天的祷告:

亲爱的主啊,我们感谢你,因为你为我们的问题预备了解决的出路。请赐给我们智慧,让 我们学会信靠你的方法,并靠着你得胜前行。奉主耶稣的名,阿们。

SUNDAY SCHOOL TAKE HOME PAGE

To parents:

This page lets you know what your child learned today in Sunday School. Included are "Words to Remember" from the Bible, a suggested activity to reinforce the lesson, and a short prayer. Being involved and interacting with your child can be very rewarding for both of you.



What We Learned:

In today's lesson, the children learned that it is best not to rely soley on our own strength, to defeat the giants in their lifes. Rather we should trust in and rely on God—for He will never fail us. Today we read how God enabled David to be brave in the face of danger and use something as small as a pebble to defeat something as large as a giant. (Scripture used: 1 Samuel 17:1-50)



Words to Remember:

"Be strong and courageous. Do not be afraid or terrified because of them, for the Lord your God goes with you; he will never leave you nor forsake you."

Deuteronomy 31:6 NIV

Read this verse each night this week with your child. Discuss one section of the verse each night, explain what it means to be on your guard, stand firm in the faith, be men and women of courage and stand strong.



Suggested Parent/Child Activity:

Although we may not face a real giant like David, each of us have giants in our lives that torment us. Small problems can seem larger than life to a young person. Ask your child to share any struggles that they may be going through and then pray, asking God to help defeat these problems just as He defeated David's giant.



Daily Prayer:

Dear Lord, we are thankful that You provide solutions to our problems. Please give us the wisdom we need to trust your solutions and move forward in victory. Amen